
I i decidir,'estimat Watson". Fàcil, no?

Pørtit o portit
artit a partit, és una de les frases més celebres de

l'entrenador argentí de lAtlético de Madrid, Diego

Pablo "Cholo" Simeone. I al meu parer és una gran

filosofia, no només per el món del futbol o l'esport en

general sinó també i sobretot per a la vida. I vull començar

dient que l'entrenador matalasser no em cau gaire bé,

millor dit, em cau força malament. Ja el detestava quan era

jugador per lo brut, agressiu i conflictiu que era. Recordo

perfectament quan va clavar els tacs de la seva bota al

futbolista bilbaí lulen Guerrero entre altres delicatessen.

I com a entrenador he de reconèixer que tampoc em

cau bé. Algunes rodes de premsa força provocadores, les

seves constants queixes i pressions a l'àrbitre, una manera

d'entendre el futbol força peculiar... Però també t'he de dir;

que tot i no caure'm gens bé, li professo una grandíssima

admiració professional. Costa molt trobar algun jugador

que parli malament d'ell, o inclús algun entrenador rival.

També és evident com millora als jugadors que entrena,

com els fa créixer professionalment i com els revaloritza.

I sobretot, cal reconèixer també, el nivell al que ha

portat a lAtlético de Madrid en els darrers anys. Amb un

pressupost realment limitat, molt lluny dels totpoderosos .

Barça i Madrid o dels equips que reben autèntiques

fortunes econòmiques provinent del petroli ja sigui rus o

dels emirats àrabs (Paris Saint-Germain, Manchester City,

Chelsea...), ha competit de tu a tu amb aquests equips tan

potents. Ha guanyat una lliga i ha estat 2 cops finalista de

la Champions League perdent molt ajustadament contra el

Real Madrid en els instants finals. I al meu pare¡ això té

un mèrit extraordinari. Crec que la majoria dãficionats al

futbol, estem convençuts de la proesa que fa, any rere any,

l'entrenador argentí.

I crec que bona part d'aquesta exitosa trajectòria té a veure

amb la seva filosofia, amb la seva forma d'entendre el futbol

i la vida. Partit a parlit, és la frase que sol repetir. I t'he de

dir que m'encanta i que la comparteixo totalment. Aposta

en Cholo per anar pas a pas. Per centrar-se en els objectrus

immediats. Per valorar l'esforç i l'actitud molt per damunt

dãltres aspectes. I quan vas pas a pas, quan et centres en
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el partit que et toca jugar; els resultats milloren. I crec que

en la vida també va bé seguir aquesta filosofia. De vegades,

perdem temps pensant a mig i llarg termini i perdem una

mica el focus en el curt termini. Sovint deixem que els èxits

o fracassos recents ens afectin positrva o negativament en

els reptes actuals. Saber sorlir-se d'aquesta dinàmica és

fonamental per tenir èxit i per gaudir del trajecte. Si podem

obviar d'on venim i on anem i centrar-nos en el present, en

el que ens toca fer immediatament segur que millorarem

els nostres resultats i de retruc ens atansarem als objectius

plantejats. Com sol dir el Cholo "si miras lejos no ves el paso

inmediato y tropiezas; hay que ir despacio, pero no lento".

En qualsevol esport aquesta filosofia és clau. En el goll
hagis fet un bon cop previ o no, el cop més important és

el que pegaràs a continuació. En el futbol, vagis bé o vagis

malament, el més important és el proper partit que tens.

I en els estudis, i en el món de la empresa... I en la vida

en general. Cal anar pas a pas, partit a partit, centrar-se en

tenir una gran actitud en el proper repte. I no pensar tant

a llarg i mig termini. És una filosofia que m'encanta i que

considero molt útil. Perquè com diu el Cholo "l'esforç és la

màgia que transforma els èxits en realitats".

i perdem el focus en el curt


